
 

                                                                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα, 16/12/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ:   1) στον κ. Υπουργό  Εσωτερικών 
              2) στον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
              
ΘΕΜΑ: «Βανδαλισμοί σε παιδικές χαρές σε Γέρακα και Παλλήνη Αττικής» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με την από 15/12/2022 ηλεκτρονικό δημοσίευμα της ιστοσελίδας «irafina.gr»  
Βανδαλισμούς υπέστησαν δυο (2) καινούριες παιδικές χαρές σε περιοχές του Δήμου 
Παλλήνης. 
 
Συγκεκριμένα, σύμφωνα και με την σχετική ανακοίνωση του Δήμου, πρόκειται για τις 
παιδικές χαρές που ευρίσκονται: η πρώτη στην συμβολή  των οδών Μυκόνου και  Ιθάκης 
στον Γέρακα και η δεύτερη πλησίον του Άγιου Τρύφωνος στην Παλλήνη. 
 
Ως ήδη γνωρίζετε, οι άνω δυο παιδικές χαρές κατασκευάστηκαν εντός τριμήνου, 
προκειμένου να προσφέρουν στιγμές χαλάρωσης στους Δημότες και τις οικογένειες τους. 
Δυστυχώς, επιτήδειοι, όπως αποδεικνύει άλλωστε και δημοσιευθέν φωτογραφικό υλικό 
προκάλεσαν φθορές στις άνω παιδικές χαρές, καθιστώντας αυτές επικίνδυνες προς 
χρήση.  
 
Επιπροσθέτως, πρόκειται για φθορά δημόσιας περιουσίας, η οποία σαφώς έχει τεράστιο 
αντίκτυπο στους πολίτες της περιοχής και χρήζει άμεσης επιδιόρθωσης.  Τέλος, 
δημιουργεί περίσσεια αναστάτωση στους κατοίκους της περιοχής, οι οποίοι 
αντιλαμβάνονται ότι οι περιοχές τους δεν περιπολούνται από κλιμάκια της ελληνικής 
αστυνομίας, τα οποία θα δρούσαν αποτρεπτικά για την εμφάνιση οποιασδήποτε 
παραβατικότητας.  
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 
 
Ερωτώνται  οι κκ. Υπουργοί: 
 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να βοηθήσετε τον αρμόδιο Δήμο να 
επιδιορθώσει ταχύτατα τις δυο άνω παιδικές χαρές; 

2) Έχει  συλληφθεί κάποιος ύποπτος για τους βανδαλισμούς των παιδικών 
χαρών και αν όχι σε τι στάδιο βρίσκεται η έρευνα της ελληνικής αστυνομίας; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1480

Ημερομ. Κατάθεσης:

20/12/2022



3) Σε τι άλλες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να αυξηθούν οι περιπολίες στον 
Δήμο Παλλήνης; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




